



臺北榮民總醫院 國際醫療中心

Taipei Veterans General Hospital (TVGH)

Department of International Medical Service Center, IMSC

TEL:+886-2-2875-7808, 7632, 7642

### 臺北榮民總醫院國際醫療同意書暨初診單

## International Medical Service Registration and Consent Form

Surname 姓	First Name 名	Gender 性別	Passport No. 護照號碼
Nationality 國籍	Date of Birth 生日		Medical Record No. 病歷號碼
	dd/ mm/ yyyy		
E-mail Address			
Home Address 外國居住地			Phone 電話
			Cell 手機
Emergency Contact 緊急連絡人			Phone 電話
			Cell 手機

- 完成以上表格，並請附上病人護照影本 New patients must fill in the registration and consent form and bring a copy of passport.
- 國際醫療病人就診需確認無中華民國全民健康保險身分，並同意以本院國際醫療收費標準計價(詳如背面)。Please make sure that the patient is not enrolled in the National Health Insurance (NHI) program and must agree to be charged according to the standards of the International Medical Service Center (IMSC) of Taipei Veterans General Hospital.
- 國際醫療病人如取得健保身分，可持健保卡向本院申請轉換成健保身分計價。  
If the patient is able to enroll in the NHI program, the patient can submit a request any time to change his/her status.

臺北榮民總醫院國際醫療收費標準 Charging Standards of the IMSC:

- 門(急)診 (Outpatient Clinic or Emergency Room):
  - 掛號費：新臺幣 500 元。Registration Fee: 5,00 NTD
  - 診察費：新臺幣 1,500 元。Consultation Fee: 1,500 NTD
  - \*\*\*特需服務費(專人引領看診)：每診次另收新臺幣 2,000 元。  
Special Outpatient Service Fee (if accompaniment during consultation is needed): 2,000 NTD
- 住院 (Inpatient Service):
  - 住院診察費(醫師費)及護理費：依全民健康保險費用支付標準 3 倍計價。  
Inpatient consultation (physician fee) fee and nurse fee: 3 times of the standard payment according to NHI standards
  - 一般服務費：每次住院新臺幣 5,000 元。General Service: 5,000NT per admission
- 屬健保給付項目：依全民健康保險費用支付標準 2.21 倍計價。  
NHI Reimbursement Item: 2.21 times of the standard payment according to NHI standards
- 非屬健保給付項目：依臺北市政府衛生局核定自費醫療收費標準 1.7 倍計價。  
Out-of-Pocket Item: 1.7 times of the out-of-pocket payment based on the standard approved by Taipei City Department of Health.

簽名 Signature :

年 yyyy 月 mm 日 dd